

АВТОРЫ №2(238)2021

МЕТЛЕНКОВ НИКОЛАЙ ФЕДОРОВИЧ

д-р арх., проф., Московского архитектурного института (государственной академии), проф. каф. «Архитектура», НИУ «Московский Государственный строительный университет», проф. каф. «Архитектура», Государственный университет по землеустройству, Москва, Россия

NIKOLAI METLENKOV

Dr. of Architecture, Professor, Professor Moscow Institute of Architecture (State Academy), Professor Moscow State (National Research) University of Civil Engineering Professor of the State University of Land Management, Moscow, Russia

КОНЕВА ЕКАТЕРИНА ВАЛЕРЬЕВНА

канд. арх., доц., проф. каф. «Архитектура», Государственный университет по землеустройству, Москва, Россия

EKATERINA KONEVA

Ph.D. (Architecture), Professor of the Department of Architecture, State University of Land Management, Moscow, Russia

СРЕДА и АРХИТЕКТУРА \\\ ENVIRONMENT AND ARCHITECTURE

КИЯНЕНКО КОНСТАНТИН ВАСИЛЬЕВИЧ

д. арх., проф., каф. «История архитектуры и градостроительства», Московский архитектурный институт (государственная академия), ст. науч. сотр. Научно-исследовательского института теории и истории архитектуры и градостроительства (филиал ФГБУ «ЦНИИП Минстроя России»), Москва, Россия

KONSTANTIN KIYANENKO

Doctor of Architecture, Professor (Adjunct) Moscow Architectural Institute (State Academy), Senior Researcher, Scientific Research Institute of Theory and History of Architecture and Urban Planning, Moscow, Russia.

АНИСИМОВА ЛЮДМИЛА ВЛАДИМИРОВНА

канд. арх., проф. каф. «Архитектура», НИУ Московский Государственный строительный университет, Москва, Россия

LUDMILA ANISIMOVA

Ph.D. (Architecture), Professor Department of Architecture, Moscow State (National Research) University of Civil Engineering, Moscow, Russia

КАПУСТИН ПЕТР ВЛАДИМИРОВИЧ

канд. арх., проф., зав. каф. «Теория и практика архитектурного проектирования», Воронежский государственный технический университет, Воронеж, Россия

PETER KAPUSTIN

Ph.D. (Architecture), Professor, Head of the Department of Theory and Practice of Architectural Design, Voronezh State Technical University, Voronezh, Russia

КРАШЕНИННИКОВ АЛЕКСЕЙ ВАЛЕНТИНОВИЧ

д. арх., проф. каф. «Градостроительство», дир. Центра повышения квалификации «Урбанистика», Московский архитектурный институт (государственная академия) академик Академии профессионального образования

ALEKSEY KRASHENINNIKOV

Doctor of Architecture, Professor of the Department of Urban Planning, Director of «URBANISTICA» Training Centre of Higher Professional Education, Moscow Architectural Institute (State Academy), Moscow, Russia Academician of the Russian Academy of Vocational Education

ЛУКА ЛАНИНИ

д. арх., доц. каф. «Инжиниринг энергии, систем, конструкций и территории», Университет Пизы, Пиза, Италия

LUCA LANINI

Ph.D. (Architecture), Associate Professor, Department of Engineering of Energy, Systems, Construction and Territory (DESTeC), University of Pisa, Italy

ЛЮБИН МИХАИЛ ИВАНОВИЧ

канд. арх., проектное бюро «Архитектор Хольцбауэр и партнёры», Вена, Австрия

MIKHAIL LYUBIN

Ph.D. (Architecture), Holzbauer & Partner Architects, Vienna, Austria

САНДЖОЙ МАЗУМДАР

PhD (Архитектура), Школа социальной экологии, Университет Калифорнии в Ирвине, США

SANJOY MAZUMDAR

Ph.D. (Architecture), School of Social Ecology, University of California, Irvine, USA

МУСИЯЧИНА ЕЛЕНА АНАТОЛЬЕВНА

маг. каф. «Архитектура», НИУ Московский Государственный строительный университет, Москва, Россия

ELENA MUSIACHINA

M. Arch. Student of the Department of Architecture, Moscow State (National Research) University of Civil Engineering, Moscow, Russia

МААРИС РАУДСЕПП

Ph.D. (Социология), старший научный сотрудник Института международных и социальных исследований Школы управления, права и общества Таллиннского университета, Таллин, Эстония

MAARIS RAUDSEPP

Ph.D. (Sociology), Senior Research Fellow at the Institute for International and Social Studies in the School of Governance, Law and Society of Tallinn University, Tallinn, Estonia

СМИРНОВ ДМИТРИЙ ЕВГЕНЬЕВИЧ

маркетолог, управляющий партнер «Проектной группы 8», преподаватель Кафедры Глазычева Института общественных наук РАНХиГС при Президенте РФ, Казань / Вологда Россия

DMITRY SMIRNOV

Marketing Specialist, managing partner of the «Project Group 8» Lecturer at the Department of Spatial Development at Russian Academy of National Economy and Public Administration. Kazan / Vologda, Russia

СНИГИРЕВА, НАДЕЖДА ВЛАДИМИРОВНА

архитектор, сооснователь «Проектной группы 8» советник мэра г. Вологды по развитию городской среды, преподаватель Кафедры Глазычева Института общественных наук РАНХиГС при Президенте РФ. Казань / Вологда, Россия

NADEZDA SNIGIREVA

Architect, co-founder of the «Project Group 8», Adviser to the Mayor of Vologda on Urban Development, Lecturer at the Department of Spatial Development at Russian Academy of National Economy and Public Administration. Kazan / Vologda, Russia

УСМАНОВА ЗУХРА РУСТАМОВНА

асп. каф. «Градостроительство», Московский архитектурный институт (государственная академия), Москва, Россия

USMANOVA ZUKHRA

Postgraduate student, Urban Planning Department, Moscow Institute of Architecture (State Academy), Moscow, Russia.

ХЕЙДМЕТС МАТИ

канд. психолог. наук, проф. социальной психологии, кафедра психологии, Таллиннский университет, Таллинн, Эстония

MATY HEIDMETS

Ph.D. (Psychology), Professor of Social Psychology, Psychology Department, Tallinn University, Tallinn, Estonia

КОНЦЕПЦИИ \ \ \ CONCEPTS**АКБАРАЛИЕВ РУТСАМЖОН ШЕРАЛИЕВИЧ**

канд. арх., доц. каф. «Дизайна и реставрация архитектурного наследия», Кыргызско-Российский Славянский университет имени Б. Н. Ельцина, Бишкек, Кыргызстан

RUTSAMZHON AKBARALIEV

Ph.D. (Architecture), Associate Professor, Department of Design and Restoration of Architectural Heritage, Kyrgyz-Russian Slavic University named after B. N. Yeltsin, Bishkek, Kyrgyzstan

ВОЛИЧЕНКО ОЛЬГА ВЛАДИМИРОВНА

д. арх., проф., зам. декана по науке факультета «Архитектура, дизайн и строительство», Кыргызско-Российский Славянский университет им. Первого президента России Б.Н. Ельцина, Бишкек, Кыргызстан

OLGA VOLICHENKO

Doctor in Architecture, professor, Deputy Dean for Science, Faculty of Architecture, Design and Construction, Kyrgyz Russian Slavic University named after the first president of Russia BN. Yeltsin, Bishkek, Kyrgyzstan

ГУЩИН АЛЕКСАНДР НИКОЛАЕВИЧ

к.-ф.м.н, доц. каф. «Градостроительство и ландшафтная архитектура», Уральский государственный архитектурно-художественный университет, Екатеринбург, Россия

ALEXANDER GUSHCHIN

Ph.D. (Physical and Mathematical Sciences), Associate Professor of Department of Urban Planning and Landscape Architecture, Ural State University of Architecture and Art, Ekaterinburg, Russia

ДИВАКОВА МАРИНА НИКОЛАЕВНА

канд. арх., проф. каф. «Градостроительство и ландшафтная архитектура», Уральский государственный архитектурно-художественный университет, Екатеринбург, Россия

MARINA DIVAKOVA

Ph.D. (Architecture), Professor of Department of Urban Planning and Landscape Architecture, Ural State University of Architecture and Art, Ekaterinburg, Russia.

ЕРЕМЕЕВ ВЛАДИМИР ЕВГЕНЬЕВИЧ

асп. каф. «Реконструкция в архитектуре», Московский архитектурный институт (государственная академия), Москва, Россия

VLADIMIR EREMEEV

Postgraduate Student, Reconstruction in Architecture, Department, Moscow Institute of Architecture (State Academy), Moscow, Russia

РЫЖИКОВ ВАСИЛИЙ ОЛЕГОВИЧ

канд. искусств., доц. каф. «Художественное проектирование интерьеров», Московская государственная художественно-промышленная академия им. С.Г. Строганова

VASILY RYZHIKOV

Ph.D. (Arts), Associate Professor of Department of Artistic Design of Interiors, Moscow state Stroganov Academy of Design and Applied Arts, Moscow, Russia

СУЮНАЛЫ КЫЗЫ ЖЫЛДЫЗ

асп. каф. «Архитектура», Кыргызско-Российский Славянский университет имени Б. Н. Ельцина, Бишкек, Кыргызстан

SUIUNALY KYZY JYLDYZ

Postgraduate student of the Department of Architecture, Kyrgyz-Russian Slavic University named after B. N. Yeltsin, Bishkek, Kyrgyzstan

ХАРИТОНОВА ДАРЬЯ МИХАЙЛОВНА

доц. каф. «Художественное проектирование интерьеров», Московская государственная художественно-промышленная академия им. С.Г. Строганова

DARIA KHARITONOVA

Associate Professor of Department of Artistic Design of Interiors, Moscow state Stroganov Academy of Design and Applied Arts, Moscow, Russia

ШАШКОВА НАТАЛЬЯ ОЛЕГОВНА

зав. отд. Учета и пополнения фондов, зам. гл. хранителя, Государственный научно-исследовательский музей архитектуры имени А.В. Щусева, Москва, Россия

NATALYA SHASHKOVA

Head of the Funds Accounting and Replenishment Department, Schusev State Museum of Architecture, Moscow, Russia

ПРОФЕССИОНАЛЬНАЯ РЕПЛИКА \ \ \ PROFESSIONAL REPLICA**ЛАЗАРЕВА МАРИЯ ВЛАДИМИРОВНА**

канд. арх. доц. каф «Градостроительство» Московского архитектурного института (государственной академии), Москва, Россия

MARIA LAZAREVA

Ph.D. (Architecture), Associate Professor of Urban Planning Department, Moscow Institute of Architecture (State Academy), Moscow, Russia

ТЕЗАУРУС \ \ \ THESAURUS**ГОЛУБКИНА КСЕНИЯ АНАТОЛЬЕВНА**

студ. каф. «Архитектура», Государственный университет по землеустройству, Москва, Россия

KSENIA GOLUBKINA

M. Arch. Student of the Department of Architecture, the State University of Land Management, Moscow, Russia